
Proces verbal 

Incheiat cu ocazia întrunirii Comisiei Economice a Facultății de Științe 

  Întrunirea s-a desfășurat în sistem de videoconferință, in data de 21 ianuarie 2022 și a fost 

prezidată de președintele comisiei Prof. Dr. Dana Simian. Din cei 6 membri ai comisiei au fost prezenți 5. 

De asemenea a participat ca inviat Prof. Dr. Mugur Acu, directorul departametului de Matematică și 

Informatică. 

 Ordinea de zi a avut 2 puncte 

A. Analiza activității economice in anul 2021 și aprobarea raportului de activitate pe această perioadă 

B. Aprobarea planului de măsuri pentru anul  2022. 

A. Activitatea economică desfășurată în 2021 a fost prezentată de domnul decan Conf. Dr. Florin 

Sofonea.  

S-a analizat activitatea pe mai multe direcții  

1. Venituri provenite din finanțarea primită/student  

S-au evidențiat următoarele realizări: 

a) A crescut numărul de locuri bugetate la aprox. 800 

b) A crescut numărul total de studenți la 1130 

c) S-au purtat discuții pe baza planurilor de învățământ pentru a asigura optimizarea acestora astfel 

încât să se asigure o compatibilitate cât mai mare între secțiile facultății. Aceasta va permite studenților 

să se mute mai ușor de la o secție la alta, asigurând echilibrarea tuturor secțiilor. 

d) S-au înființat 2 programe în limba engleză. Aceste programe aduc un venit suplimentar din alocația 

per student bugetat. Unul dintre programe este la Biologie și altul este realizat de Educație fizică 

împreună cu medicina. 

2. Finanțare provenită din cercetare 

a) Au continuat contractele deja finanțate din anii anteriori 

b) S-au câștigat noi contracte: 

- un contract de 120000Eu  

- un contract Erasmus +de cercetare pe axa K202, de 340000EU, pe 3 ani, pe domeniul Matematică-

Informatică, având ULBS coordonator.  

3. Investiții pentru baza materială – dezvoltarea spațiilor de învâțământ și cercetare. 



a) Modernizarea și renovarea clădirii facultății 

- s-a obinut autorizația de la primărie 

b)S-a inceput realizarea laboratorului de fizica, permitând astfel eliberarea subsolului 

4. Extinderea surselor de finantare 

a) S-au continuat contractele cu partenerii strategici: Continental, Visma, NTT 

b) S-au incheiat contracte cu alte firme si s-au obtinut sponsorizari pentru sustinerea manifestarilor 

stiintifice, a manifestarilor studentesti, burse private, contributii la dezvoltarea bazei materiale.  

B. Plan de măsuri pentru perioada următoare 

1. Creșterea finanțării din venituri primite/student 

- Îmbunătățirea calitativă a procesului de admitere și creșterea ușoară a numărului de studenți astfel 

încât în următorii ani să se ajungă la 1000 studenți bugetați, asigurându-se stabilitatea economică a 

facultății pe termen mediu și lung  

- Studierea programelor similare din alte universitati din Europa si alinierea programelor noastre cu 

acestea pentru a atrage studenti pe cont propriu valutar 

-Dezvoltarea de noi programe in limbi de circulatie europeana 

2. Obținere de finanțare din cercetare 

- atragere de fonduri noi din contracte de cercetare 

- obținerea de noi fonduri pentru dezvoltare prin exploatarea resurselor primite de către centrele de 

cercetare ale facultății 

- creșterea indicatorilor luați în calcul la finanțarea universităților 

3. Investiții în baza materială 

- continuarea demersurilor necesare pentru reabilitarea clădirii facultății (obținerea tuturor avizelor 

necesare, demararea licitației) 

- modernizarea aparaturii din dotarea sălilor de curs mari (A27, A17, A 18) și continuarea apoi cu 

celelalte săli de curs (A22) 

- realizarea de noi laboratoare (laboratorul de fizica) 

- construirea unei cafetarii in subsolul cladirii 

4. Atragerea de alte fonduri pentru finanțare 



- mobilizarea tuturor colegilor pentru a identifica parteneri privați mai pragmatici 

 

In cadrul discutiilor purtate in cadrul comisiei s-a evidentierea necesitatii de a se discuta cifric bugetul 

facultatii in cadrul comisiilor urmatoare si in cadrul sedintelor de BCF. De asemenea s-a sugerat ca sa 

faca o prognoza de buget pe anul viitor care sa fie discutata in cadrul comisie. 

Raportul de activitate si planul de asuri a fost aprobat in unanimitate. 

 

Intocmit,  

Prof. Dana Simian  


